

رقم الطلب
Application No.التاريخ
Dateإضافة وصلة Additional وصلة جديدة New Connection

Personal Information

البيانات الشخصية

اسم مقدم الطلب (المالك) : Customer Name :

رقم البطاقة المدنية أو الإقامة : ID Card No. :

باللغة الإنجليزية : الاسم حسب ما هو مفيد بالنظام باللغة الإنجليزية
Name in English, as is present in the system Name in English:

رقم البطاقة الشخصية / الجواز : Nation ID/ passport No. : هاتف : Tel/GSM number :

Building Information

بيانات المبنى

المنطقة : Region: رقم القطعة والمربع : Land plot + block: رقم المنزل : House No. :

سور خارجي External wall
لا يوجد No يوجد Yes سرداب Basement
لا يوجد No يوجد Yes صفة المبنى
:Building characteristicsالتوصيلات الداخلية للمبنى Internal connections in accordance to the building's plan
التوصيلات الداخلية غير مكتملة حسب المخطط Internal connections not in accordance with the building's plan :Internal building connections

Construction Waste

المخلفات (مخلفات البناء)

لا No نعم Yes

هل تم التخلص من مخلفات البناء (إذا كانت المخلفات تعيق حفر خط الصرف الصحي) ؟

If construction waste was an obstruction to the digging of the sewerage line, has the waste been disposed of?

Applicant's Acknowledgement

اقرار مقدم الطلب

أقر أنا الموقع أدناه بأن كافة البيانات المقدمة والموضحة أعلاه صحيحة ؛ كما أتعهد بالالتزام بكافة القوانين المتعلقة بخدمة الصرف الصحي وما يطرأ عليها من تعديلات وعدم الممانعة لدخول مقاول التشغيل والصيانة بسور المنزل لإستكمال أعمال التوصيلات . وأقر وأتعهد وأنا بكامل أهليتي القانونية في حالة حدوث انسداد أو تسريب أو نحو ذلك داخل العقار الذي أملكه عند (ربط السرداب / وجود سرداب) الخاص بالعقار بخدمة الصرف الصحي المقدمة من شركة نماء لخدمات ظفار بأن الشركة لا تتحمل الأضرار الناتجة عن ربط السرداب أو وجود السرداب والتي تقع خارج الظروف الطبيعية للتشغيل مثل حالة الأنواء المناخية .

التاريخ:

توقيع مقدم الطلب (المالك) :

I, the applicant, hereby declare that all of the provided data is entirely correct, and that I shall abide by all laws related to sewerage services, including any modifications made to those laws in the future. I do not object to operation and maintenance contractors entering my premises to complete the service connections. I hereby declare that I shall bear full legal responsibility in the event of a blockage or leakage occurring on the property when connecting the basement of the property to the sewerage network of Nama Dhofar Services Company, which shall bear no legal responsibility in cases including a basement, which falls outside of ordinary operation conditions.

Signature of applicant (owner):

Date:

Required documents

المستندات المطلوبة

- A copy of National ID card
- Copy of the property deed, and sketch (including coordinates for undeveloped areas)

- نسخة من البطاقة الشخصية
- نسخة من الملكية والرسم المساحي (الكروي) متضمنا الاحداثيات بالنسبة للمناطق غير المخططة .

For Commercial and Industrial Accounts:

للحسابات التجارية والصناعية :

- Copy of the commercial registration.
- Official letter form the company

- نسخة من السجل التجاري
- رسالة رسمية من الشركة

